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• Dagordning lästes och godkändes. 
• Magdalena gick igenom föregående protokoll som godkändes och lades till handlingarna. 
• Uppföljning av vår detaljplan. Vi har fått svar från Alida Ottosson angående ortsanalys. De 

hoppas kunna ha ett förslag klart till översiktsplan under hösten 2022. Vi beslöt att bjuda in 
Alida till vårt möte den 5 nov. 

• Vi gick igenom det svar vi fått på den skrivelse vi skrivit till Vård o Omsorg angående 
Björkängens dagverksamhet. Som väntat fick vi inget gehör, det verkar vara kommunens 
policy för att all verksamhet ska flyttas från kran.sorterna till centralorten. 

• Anna informerade att Vänhems Fastighets AB jobbar för att det ska komma en ny 
arrendator. 

• Lekparker ligger på framtiden. 
• En ny anslagstavla kommer att finnas vid Kaplansgården from 1 maj 2021. 
• Hundlatrinerna i samhället har blivit en sanitär olägenhet i samhället. Skötseln av latriner, 

soptunnor, gångvägar och lekpark har under sommaren varit under all kritik. Personer har 
ringt till kommunen och pratat med Ola Ljunggren men fick ingen förståelse. Vi i 
kommundelsrådet kräver ett svar från berörd förvaltning. 

• Magdalena avslutade dagens möte och vi bestämde nästa möte till den 5 nov kl 18 i 
Hembygdssällskapets kansli Österängsvägen 5. 


